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ASSUMPTES TRACTATS PEL CONSELL LOCAL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA 
DE QUART DE POBLET (CLPC) EN REUNIÓ DE DATA 18 d'abril de 2018 
 
Ordre del dia: 
 
1.- Lectura i aprovació de l'acta anterior. 
2.- Informació dels programes i accions amb les associacions per als pròxims mesos. 
3.- Actualització de la Carta de Participació Ciutadana. 
4.- Propostes i preguntes. 
 
Cloenda de la sessió del CLPC i inici de la reunió del grup motor dels Pressupostos 
Participatius. 
 
- Informació de Govern Obert respecte als pressupostos participatius. 
 
 
Assistents: 
 
President: José Acosta Gómez. Regidor de Participació Ciutadana 
Secretària: Juana López Ruiz, Tècnica de Participació Ciutadana 
Convidats: Juan Medina Cobo, Regidor de Govern Obert; Roberto Moreno, Tècnic de 
Govern Obert. 
Consells Sectorials: 
- Comissió de Prevenció de les Drogodependències: Alfonso López. 
- Consell Assessor de Consum: María José Vallejo, Vicente Gascón. 
- Consell Assessor de Cultura: Santos Atienza, Rodolfo Costa en representació Miguel 
Campos. 
- Consell Assessor de les Dones: Asunción Alés, Edelmira Cases, Josefina 
Valenzuela, María José Rubio, María José Vallejo. 
- Consell Assessor d'Esports: Juan Carlos Sanmartín Griñó. 
- Consell de la Joventut: Vicent Sancho. 
- Consell de Pau i Solidaritat: Luis Vivas, Vicente Gascón, Carla Reig. 
 
No assisteixen: 
- Consell Municipal de Benestar Social. 
- Consell de Salut Pública i Medi ambient. 
- Consell Escolar Municipal. 
- Consell Municipal d'Infància (excusa assistència Alberto Ramos). 
- Consell Econòmic i Social (excusa assistència José Redondo). 
 
Lloc: Quart Jove. 
Hora d'inici: 19:00 hores. 
 
 
Assumptes Tractats: 
 
1.- Lectura i aprovació de l'acta anterior. 
 
S'aprova l'acta anterior per unanimitat. 
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2.- Informació dels programes i accions amb les associacions per als pròxims 
mesos. 
 
En primer lloc, es fa un repàs de les accions formatives que s'han anat desenvolupant 
en els últims anys, com els cursos d'obligacions documentals i fiscals, de com millorar 
la comunicació de les nostres entitats, i els realitzats enguany com el taller pràctic de 
subvencions per a associacions i el curs de transparència per a associacions. A 
aquesta formació s'ha de sumar el servei d'assessoria per a associacions que es 
desenvolupa en col·laboració amb la Fundació Horta Sud, i les diferents accions de 
comunicació i difusió que han contribuït a ressaltar el valor i impacte que el moviment 
associatiu aporta a la millora del municipi (Campanyes “Som Super” i “Històries de 
Superació”, Estudi d'Avaluació de l'Impacte del Moviment Associatiu, Guia 
d'associacions…). Finalment, la formació de cursos d'informàtica, amb la presentació 
de la nova oferta formativa del Espai 3.0, que inclou propostes formatives dirigides 
específicament per a les associacions. 
 
En segon lloc, representants del Grup de Treball Associatiu (GTA) informen de la 
realització del Sopar Associatiu que es realitzarà l'11 de maig, convidant a totes les 
associacions presents a participar. 
 
3.- Actualització de la Carta de Participació Ciutadana. 
 
S'informa que el motiu d'actualització, es deu tant a una demanda arreplegada en 
reunions anteriors del propi GTA, com per la necessitat d'adaptació als últims canvis 
legislatius i la incorporació de nous serveis que s'han anat engegant en els últims anys 
per part de l'Ajuntament, per a millorar l'atenció i participació ciutadana. 
 
S'informa que, des de l'àrea de Participació Ciutadana, es treballarà en l'elaboració 
d'un esborrany que serà enviat a les entitats membre del GTA i a les i els membres del 
CLPC, perquè puguen revisar-ho i aportar propostes de millora dins de termini. 
 
Després d'aquest procés, es realitzarà una nova reunió del CLPC per a presentar un 
document final que arreplegue les aportacions rebudes, sent necessària la seua 
aprovació per a la seua posterior tramitació en ple municipal. 
 
Les i els membres del CLPC valoren positivament aquest procés i expliquen que 
posen en mans del personal tècnic municipal el procés de redacció de la mateixa, 
concorde a llei, participant en la seua anàlisi i propostes de millora. 
 
La Carta de Participació Ciutadana es realitzarà amb la intenció de que siga un 
document flexible i obert que facilite els processos de participació i l'activitat 
associativa i que permeta la seua continuïtat en el temps. 
 
4.- Propostes i preguntes. 
 
Davant la pregunta, s'explica que el projecte de pressupostos participatius de l'any 
2017 relatius a l'Ambulatori de Santa Cecilia, es van destinar a completar la despesa 
necessària per a la seua constitució. 
 
D'altra banda, Vicente pregunta sobre l'obra d'accessibilitat al parc del Túria, la qual 
s'informa que és a punt d'iniciar-se. 
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Es fa referència a la necessitat de posar més passos de vianants en la C/ Rnd. José 
Palacios, en aquest sentit el regidor d'urbanisme Juan Medina explica la normativa, 
que no permet la seua existència en carrers sense vorera, per la qual cosa es planteja 
estudiar la col·locació de senyalística per a la reducció de velocitat. 
 
Vicente pren novament la paraula per a mostrar la seua satisfacció pel motiu que per fi 
s'haja aconseguit l'accessibilitat mitjançant ascensor a l'Escola Oficial d'Idiomes. 
 
No havent-hi més assumptes que tractar, sent les 20:10 hores del dia i lloc esmentats 
al principi, i perquè consten els assumptes tractats, s'estén la present Acta. 
 
 
 
Informació de Govern Obert respecte als pressupostos participatius. 
 
Respecte als pressupostos participatius, Juan Medina, regidor de Govern Obert, es va 
encarregar d'informar sobre els projectes executats en la campanya realitzada en 
2017. Va recordar al seu torn, que tota la informació està disponible per a tota la 
ciutadania en el portal web de govern obert:  
 
https://quartdepoblet.governalia.es/es/ 
 
Així mateix, va traslladar al Consell el resultat del procés de votació del pressupost 
participatiu per a 2018, sent les següents propostes triades: 
 

1. La primera fase de la creació d'un consultori auxiliar en el barri de santa 
Cecilia. 

2. Creació d'un taller de formació per a l'ocupació de jardineria i agricultura 
ecològica. 

3. Col·locació del nou mobiliari urbà en la instal·lació del Parc Poliesportiu 
Recreatiu. 

4. Adequació dels horts ecològics en el Parc Fluvial del Túria. 
5. Creació del parc Porta del Túria accessible pel carrer José Mestre Descals. 

 
Els pressupostos participatius formen part de les operacions per a les quals s'està 
sol·licitant finançament del fons europeu FEDER, a través del Programa Operatiu de 
Creixement Sostenible (POCS) 2014-2020, en el marc de l'Estratègia de 
Desenvolupament Urbà Sostenible Integrat (EDUSI), cofinançada al 50% pel FEDER i 
l'Ajuntament. 
 
Finalment, va assenyalar la satisfacció amb la participació obtinguda durant la 
campanya del 2018, en la qual es va aconseguir un percentatge de participació del 
4,92%, quan en aquest tipus de consultes online, un percentatge del 2% és considerat 
ja percentatge vàlid.  
 
  

https://quartdepoblet.governalia.es/es/
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ASUNTOS TRATADOS POR EL CONSELL LOCAL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA DE QUART DE POBLET (CLPC) EN REUNIÓN DE FECHA 18 de abril 
de 2018 
 
Orden del día: 
  
1.- Lectura y aprobación del acta anterior. 
2.- Información de los programas y acciones con las asociaciones para los próximos 
meses.  
3.- Actualización de la Carta de Participación Ciudadana. 
4.- Propuestas y preguntas. 
 
Cierre de la sesión del CLPC y apertura de la reunión del grupo motor de los 
Presupuestos Participativos.  
 
- Información de Gobierno Abierto respecto a los presupuestos participativos.  
 
 
Asistentes:   
 
Presidente: José Acosta Gómez. Concejal de Participación Ciudadana 
Secretaria: Juana López Ruiz, Técnica de Participación Ciudadana 
Invitados: Juan Medina Cobo, Concejal de Gobierno Abierto; Roberto Moreno, Técnico 
de Gobierno Abierto. 
Consejos Sectoriales: 

- Comisión de Prevención de las Drogodependencias: Alfonso López. 
- Consejo Asesor de Consumo: María José Vallejo, Vicente Gascón. 
- Consejo Asesor de Cultura: Santos Atienza, Rodolfo Costa en representación 

Miguel Campos. 
- Consejo Asesor de las Mujeres: Asunción Alés, Edelmira Cases, Josefina 

Valenzuela, María José Rubio, María José Vallejo. 
- Consejo Asesor de Deportes: Juan Carlos Sanmartín Griñó. 
- Consejo de la Juventud: Vicent Sancho. 
- Consejo de Paz y Solidaridad: Luis Vivas, Vicente Gascón, Carla Reig. 

 
No asisten: 

- Consejo Municipal de Bienestar Social. 
- Consejo de Salud Pública y Medio Ambiente. 
- Consejo Escolar Municipal. 
- Consejo Municipal de Infancia (excusa asistencia Alberto Ramos). 
- Consejo Económico y Social (excusa asistencia José Redondo). 

 
Lugar: Quart Jove. 
Hora de inicio: 19:00 horas. 
 
 
Asuntos Tratados: 
 
1.- Lectura y aprobación del acta anterior. 
 
Se aprueba el acta anterior por unanimidad.  
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2.- Información de los programas y acciones con las asociaciones para los 
próximos meses.  

En primer lugar, se hace un repaso de las acciones formativas que se han ido 
desarrollando en los últimos años, como los cursos de obligaciones documentales y 
fiscales, de cómo mejorar la comunicación de nuestras entidades, y los realizados este 
año como el taller práctico de subvenciones para asociaciones y el curso de 
transparencia para asociaciones. A esta formación se debe sumar el servicio de 
asesoría para asociaciones que se desarrolla en colaboración con la Fundació Horta 
Sud, y las diferentes acciones de comunicación y difusión que han contribuido a 
resaltar el valor e impacto que el movimiento asociativo aporta a la mejora del 
municipio (Campañas “Somos super” e “Historias de Superación”, Estudio de 
Evaluación del Impacto del Movimiento Asociativo, Guía de asociaciones…). Por 
último,  la formación de cursos de informática, con la presentación de la nueva oferta 
formativa del Espai 3.0, que incluye propuestas formativas dirigidas específicamente 
para las asociaciones. 

En segundo lugar, representantes del Grupo de Trabajo Asociativo (GTA) informan de 
la realización del Sopar Associatiu que se realizará el 11 de mayo, invitando a todas 
las asociaciones presentes a participar. 

 3.- Actualización de la Carta de Participación Ciudadana. 

Se informa que el motivo de actualización, se debe tanto a una demanda recogida en 
reuniones anteriores del propio GTA, como por la necesidad de adaptación a los 
últimos cambios legislativos y la incorporación de nuevos servicios que se han ido 
poniendo en marcha en los últimos años por parte del Ayuntamiento, para mejorar la 
atención y participación ciudadana. 

Se informa que, desde el área de Participación Ciudadana, se trabajará en la 
elaboración de un borrador que será enviado a las entidades miembro del GTA y a las 
y los miembros del CLPC, para que puedan revisarlo y aportar propuestas de mejora 
dentro de plazo.  

Tras este proceso, se realizará una nueva reunión del CLPC para presentar un 
documento final que recoja las aportaciones recibidas, siendo necesaria su aprobación 
para su posterior tramitación en pleno municipal. 

Las y los miembros del CLPC valoran positivamente este proceso y explican que 
ponen en manos del personal técnico municipal el proceso de redacción de la misma, 
acorde a ley, participando en su análisis y propuestas de mejora. 

La Carta de Participación Ciudadana se realizará con la intención de que sea un 
documento flexible y abierto que facilite los procesos de participación y la actividad 
asociativa y que permita su continuidad en el tiempo. 
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4.- Propuestas y preguntas. 

Ante la pregunta, se explica que el proyecto de presupuestos participativos del año 
2017 relativos al Ambulatorio de Santa Cecilia, se destinaron a completar el gasto 
necesario para su constitución. 

Por otro lado, Vicente pregunta sobre la obra de accesibilidad al parque del Turia, la 
cual se informa que está a punto de iniciarse. 

Se hace referencia a la necesidad de poner más pasos de peatones en la C/ Rvdo. 
José Palacios, en este sentido el concejal de urbanismo Juan Medina explica la 
normativa, que no permite su existencia en calles sin acera, por lo que se plantea 
estudiar la colocación de señalítica para la reducción de velocidad. 

Vicente toma nuevamente la palabra para mostrar su satisfacción por el motivo de que 
por fin se haya conseguido la accesibilidad mediante ascensor a la Escuela Oficial de 
Idiomas. 

No habiendo más asuntos que tratar, siendo las 20:10 horas del día y lugar 
mencionados al principio, y para que consten los asuntos tratados, se extiende la 
presente Acta. 

 
Información de Gobierno Abierto respecto a los presupuestos participativos.  

Respecto a los presupuestos participativos, Juan Medina, concejal de Gobierno 
Abierto, se encargó de informar sobre los proyectos ejecutados en la campaña 
realizada en 2017. Recordó a su vez, que toda la información está disponible para 
toda la ciudadanía en el portal web de gobierno abierto:  

https://quartdepoblet.governalia.es/es/ 

Asimismo, trasladó al Consejo el resultado del proceso de votación del presupuesto 
participativo para 2018, siendo las siguientes propuestas elegidas: 

1. La primera fase de la creación de un consultorio auxiliar en el barrio de santa 
Cecilia. 

2. Creación de un taller de formación para el empleo de jardinería y agricultura 
ecológica. 

3. Colocación del nuevo mobiliario urbano en la instalación del Parque 
Polideportivo Recreativo. 

4. Adecuación de los huertos ecológicos en el Parque Fluvial del Turia. 
5. Creación del parque Puerta del Turia accesible por la calle José Mestre 

Descals. 

Los presupuestos participativos forman parte de las operaciones para las que se está 
solicitando financiación del fondo europeo FEDER, a través del Programa Operativo 
de Crecimiento Sostenible (POCS) 2014-2020, en el marco de la Estrategia de 
Desarrollo Urbano Sostenible Integrado (EDUSI), cofinanciada al 50% por el FEDER y 
el Ayuntamiento. 

https://quartdepoblet.governalia.es/es/
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Por último, señaló la satisfacción con la participación obtenida durante la campaña del 
2018, en la que se consiguió un porcentaje de participación del 4,92%, cuando en este 
tipo de consultas online, un porcentaje del 2% es considerado ya porcentaje válido. 
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